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Dnia 17.2.2025r. 

 

Rada Gminy Wietrzychowice 

Radni 

Protokół nr X/2025 

X Sesja Rady Gminy Wietrzychowice w dniu 17 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Gminy Wietrzychowice pok. nr 20 

Obrady rozpoczęto 17 lutego 2025 o godz. 13:23, a zakończono o godz. 14:49 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Curyłło 

2. Andrzej Dębiński 

3. Grzegorz Duda 

4. Tadeusz Dulian 

5. Halina Kozłowska 

6. Michał Kuczak 

7. Anna Mnich 

8. Andrzej Pudełko 

9. Dorota Stokłosa 

10. Elżbieta Stryczek 

11. Tadeusz Stryczek 

12. Urszula Szot 

13. Maciej Uchwat 

14. Sylwester Wojciechowski 

15. Ewa Wojcieszek 

  

 Lista obecności: radnych, gości i sołtysów w załącznikach nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

1. Otwarcie Sesji, sprawdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa o godzinie 13:23 
otworzyła X sesję Rady Gminy Wietrzychowice i po powitaniu radnych i zaproszonych 
gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Poinformowała, 
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że obrady sesji są transmitowane na żywo. Przewodnicząca zapytała, czy są zapytania 
lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- poprosił o wprowadzenie do porządku obrad kolejnej 
uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Wietrzychowice do Stowarzyszenie „LGR 
Świętokrzyski Karp” 

Przyjęto przedstawiony porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad X Sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX kadencji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół nr IX/2024 z sesji Rady Gminy Wietrzychowice odbytej w dniu 19 grudnia 
2024 r. jest wyłożony do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępny w aplikacji 
eSesja. 

W sprawie protokołu radni nie zabrali głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 
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Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 

19 grudnia 2024 roku. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa 

w brzmieniu załącznika nr 4 do niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 19 

grudnia 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

4. Informacja Wójta o działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Wietrzychowice Robert Śpiewak przedstawił informację o działalności 

międzysesyjnej za okres od dnia 20 grudnia 2024 roku do dnia 16 lutego 2025 roku.  

Poruszył tematy dotyczące: 

1) Podziękowania radnym oraz Przewodniczącej Rady Gminy za uchwalenie 

budżetu na 2025 rok 

2) Planowanego do zaciągniecie kredytu na kwotę 1 410 000,00 zł na pokrycie 

planowanego deficytu do inwestycji, które są realizowane nie został zaciągnięty 

3) Odzyskanego w 2024 roku VAT-u z drugiego etapu kanalizacji Jadownik Mokrych 

w wysokości 804 667,00 zł  

4) Otrzymania dodatkowej subwencji na uzupełnienie ogólnej subwencji oraz 

udziału we wpływach podatku dochodowego od osób fizycznych w wysokości 

1000000,00 zł (środki te zostały wykorzystane, jako uzupełnienie do 
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planowanego kredytu oraz spłacenie innych kredytów zaciągniętych w latach 

ubiegłych, w tym m. in. zaciągnięty w 2018 roku kredyt na budowę targowiska) 

5) Udziału wraz z Przewodniczącą rady Gminy w spotkaniu opłatkowym 

samorządów subregionu tarnowskiego w Tarnowie 

6) Zorganizowanego wspólnie z Parafią Wietrzychowice Orszaku Trzech Króli  

7) Odbytego spotkania z Panem Tomaszem Piętą przewoźnikiem świadczącym 

usługi transportowe na terenie gminy Wietrzychowice w sprawie sieci 

komunikacyjnej na terenie gminy oraz możliwości porozumienia się z innym 

przewoźnikiem, który z Żabna dowozi pasażerów do Dąbrowy Tarnowskiej 

8) Odbytego spotkania w Jadownikach Mokrych odnośnie zagospodarowania 

pomieszczenia po Stowarzyszeniu motocyklowym ROAD RATS 

9) Odbytego spotkania z Panią sołtys sołectwa Wola Rogowska w temacie spraw 

bieżących oraz Dożynek Gminnych (Pani sołtys wyraziła chęć, aby tegoroczne 

dożynki odbyły się w miejscowości Wola Rogowska) 

10) Zorganizowania i przeprowadzenia Konkursu Kolęd i Pastorałek 

11) Spotkania z przedstawicielami telewizji STARnowa w sprawie emisji ważnych 

wydarzeń z terenu gminy Wietrzychowice (będzie transmitowane w roku 5 takich 

wydarzeń, kwota umowy to ok. 5000,00 zł) 

12) Udziału w Jasełkach w Ośrodku Opiekuńczo- Rehabilitacyjnym w Jadownikach 

Mokrych   

13) Udziału w Dniu Babci i Dziadka w Przedszkolu w Jadownikach Mokrych oraz  

w Wietrzychowicach  

14) Udziału w zorganizowanym przez Starostę Tarnowskiego spotkaniu  

z Marszałkiem Województwa Małopolskiego Łukaszem Smółką w temacie 

finansowania zadań dla gmin, poruszono również kwestię: 

 Dofinansowania dla OSP w zakresie modernizacji straży (możliwość 

pozyskiwania większych kwot w danym roku, a następnych latach mieć 

okres karencji) 

 Potrzeby budowy mostu na Dunajcu 

 Potrzeb finansowych gmin na termomodernizacje budynków i na 

kanalizowanie gmin 

15) Odbytego spotkania z wiceprzewodniczącym Województwa Małopolskiego 

Panem Wojciechem Skruchem w temacie środków z budżetu Województwa 

Małopolskiego na zadania realizowane przez gminę w tym właśnie 

termomodernizacji 

16) Odbytego spotkania z Panem Stanisławem Nowakiem oraz Panem Krzysztofem 

Biedrońskim w temacie organizacji dodatkowych zajęć na boisku przy Szkole 

Podstawowej w Wietrzychowicach (ustalono, że od najbliższego sezonu będą się 

one odbywać w dwóch grupach wiekowych) 

17) Odbytego w Urzędzie Gminy szkolenia z zakresu ochrony danych osobowych dla 

wszystkich pracowników urzędu i niektórych jednostek organizacyjnych  
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18) Spotkania z Panem Krzysztofem Mazurem Prezesem SIM Podkarpacie   

w temacie mieszkań w Demblinie oraz udziału w otwarciu 7 piętrowego budynku 

należącego do SIM Podkarpacie w Sędziszowie Małopolskim  

19) Organizacji w gminie Wietrzychowice spotkania sołtysów ziemi tarnowskiej  

w ramach noworocznego spotkania 

20) Udziału w szkoleniu z zakresu szeroko rozumianego tematu gospodarki 

odpadami 

21) Spotkania z sołtysem sołectwa Wietrzychowice w zakresie spraw bieżących  

22) Spotkania z młodzieżą z klasy 8 Szkoły Podstawowej w ramach lekcji Wiedza  

o społeczeństwie 

23) Spotkania z sołtys sołectwa Miechowice Małe oraz członkiniami rady sołeckiej  

24) w temacie spraw bieżących sołectwa  

25) Zebrania jednostki OSP Wola Rogowska podsumowujące 2024 rok 

26) Zebrania jednostki OSP Demblin podsumowujące 2024 rok 

27) Spotkania z Panią sołtys sołectwa Demblin w temacie remontu budynku starej 

szkoły oraz spraw bieżących 

28) Udziału w naradzie w Komendzie Miejskiej PSP w Tarnowie podsumowujące rok 

ubiegły i przedstawiające plany na rok bieżący 

29) Kontroli z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w temacie ochrony 

powietrza (czy gmina kontroluje piece i w jaki sposób, czy są przestrzegane 

zapisy ustawy antysmogowej) oraz spotkania z przedstawicielami 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska delegatury w Tarnowie, 

kontrolowany okres to lata 2021, 2022 i 2023 (w chwili obecnej trwa 

przygotowanie dokumentów do kontroli) 

30) Podpisania umowy na opracowanie kompletu dokumentacji za ostatni czwarty 

etap kanalizacji w Jadownikach Mokrych (wartość zadania to kwota około 38 tyś. 

zł.) 

31) Złożonego przez gminę Wietrzychowice wniosku na termomodernizację trzech 

budynków: budynku wielofunkcyjnego w Wietrzychowicach, budynek po byłym 

gimnazjum w Miechowicach Wielkich oraz budynek OSP w Demblinie 

32) Wprowadzonej do porządku obrad Uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy 

Wietrzychowice do Stowarzyszenia „LGR Świętokrzyski Karp” 

 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

 a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2025 r.; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, prosząc 

o przyjęcie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Wietrzychowice na rok 2025 zgodnie 

z przedłożonym projektem uchwały- załącznik Nr 1- korekta planu dochodów, załącznik 
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Nr 2- korekta planu wydatków, załącznik Nr 3- zestawienie przychodów i rozchodów 

budżetu Gminy Wietrzychowice na 2025 rok, załącznik Nr 4- zestawienie dochodów  

i opłat z tytułu zwolnień na sprzedaż napojów alkoholowych i wydatki budżetu na 

realizację zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnym Programie Przeciwdziałania Narkomanii, załącznik Nr 5- 

zestawienie dochodów z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatki 

na pokrywanie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, załącznik Nr 6- zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych  

z budżetu Gminy Wietrzychowice w 2025 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 

2025 r.; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr X/61/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 5  

do protokołu). 

 

  

 b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 

2025-2038; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, zwracając się 

z prośbą o przyjęcie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2038 

stanowiącej załącznik nr 1 niniejszej uchwały, załącznik nr 2 wykaz przedsięwzięć 

wieloletnich, załącznik nr 3 objaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
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Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na 

lata 2025-2038; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

 Rada podjęła uchwałę nr X/62/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu). 

 

 c) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego na realizację 

zadania własnego w 2025 roku; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Robert Śpiewak Wójt Gminy mówiąc- uchwała 

Rady gminy Wietrzychowice w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania własnego w 2025 roku, na podstawie art. 10 ust. 2, 

art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy o samorządzie gminnym art. 220 ustawy o finansach 

publicznych udziela się pomocy finansowej w kwocie nieprzekraczającej 52 094,45 zł 

dla Województwa Małopolskiego na realizację zadania własnego w 2025 roku, 

polegającego na organizowaniu przez Województwo Małopolskie przewozów 

o charakterze użyteczności publicznej w transporcie drogowym na linii komunikacyjnej 

A5 Brzesko - Wietrzychowice. Jest to linia, która kursuje zarówno w dni robocze jak i dni 

wolne od pracy i z informacji, które są w moim posiadaniu dowozi ona m. in. studentów  

z Wietrzychowic bezpośrednio do stacji PKP w Brzesku. Wszystkie gminy to 

dofinansowują jest to uzależnione według liczby mieszkańców, długości trasy i jedzie 

ona m. in. przez Wolę Rogowską, Demblin, potem naokoło przez Zaborów i są to akurat 

nasze miejscowości, które w latach ubiegłych podlegały wykluczeniu komunikacyjnemu. 

W związku z powyższym proszę o przyjęcie projektu uchwały, według mnie jest w pełni 

uzasadniona. 

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 
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Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania własnego w 2025 roku; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr X/63/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 7  

do protokołu). 

 

  

 d) wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Wietrzychowice zadań Powiatu 

Tarnowskiego; 
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Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Robert Śpiewak Wójt Gminy mówiąc- uchwała 

Rady Gminy Wietrzychowice w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 

Wietrzychowice zadań powiatu tarnowskiego na podstawie art.8 ust.2a i art.18 ust.2 

pkt. 11  o samorządzie gminnym Rada Gminy Wietrzychowice uchwala, co następuje: 

Wyraża się zgodę na przejęcie przez Gminę Wietrzychowice realizacji zadania 

z zakresu właściwości Powiatu Tarnowskiego, wykonywane przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Tarnowie z siedzibą w Zgłobicach, pn.: Przebudowa drogi powiatowej  

nr 1305K Szczurowa-Żelichów w m. Jadowniki Mokre w zakresie budowy chodnika.  

I tak jak wcześniej informowałem Państwa na komisjach Rady Gminy chodzi  

o wybudowanie tego odcinka chodnika, który jest od pomnika w Jadownikach Mokrych, 

przejście na drugą stronę, potem zakręt pod Starą Kuźnią i wyjście z a tą drogę, która 

tam prowadzi do nieruchomości Pani Kaliszewskiej. Koszt inwestycji to będzie około 300 

tyś. zł.  

W ubiegłym roku zrezygnowaliśmy z tego zadania ze względu na brak środków swoich 

własnych, pieniądze te można powiedzieć wypożyczyliśmy Gminie Pleśna, która w tym 

roku nam je zwróci i dołożymy do tego zadania łącznie z roku poprzedniego i roku 

bieżącego, bo powiat też planuje takie środki finansowe na chodniki i wykonamy właśnie 

to zadanie. Koszt wykonania dokumentacji to będzie ok. 34 tyś. zł. Tam będzie 

wykonane ok. 240 metrów bieżących chodnika z całą infrastrukturą wodno- 

kanalizacyjną i drogową.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Wietrzychowice 

zadań Powiatu Tarnowskiego; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr X/64/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 8  

do protokołu). 



10 
 

 

 e) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Wietrzychowice na rok 

2026 środków stanowiących fundusz sołecki; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy mówiąc- 

fundusz sołecki jest to wydzielona część budżetu gminy, o której przeznaczeniu 

decydują mieszkańcy danego sołectwa za pośrednictwem rady sołeckiej.  W przypadku 

gminy Wietrzychowice łączna kwota do dyspozycji, jaka by była to ok. 156 tyś. zł. przy 

czym jest to uzależnione od liczby mieszkańców, najmniejsze sołectwa gminy miałyby  

do dyspozycji około 15 tyś. zł. na zadania, na jakie można przeznaczyć to zadania 

własne gminy, muszą to być zadania związane z poprawą, jakości życia mieszkańców 

oraz zgodne ze Strategią Gminy. My do tej pory preferowaliśmy bezpośredni sposób 

finansowania zadań sołectw i nasza propozycja żeby na rok 2026 nie przystępować  

do funduszu sołeckiego. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział, myślę, że Pan Skarbnik ma tutaj 100 % racji  

i pracujmy, jeżeli chodzi o fundusz sołecki tak jak do tej pory. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych czy są jeszcze jakieś pytania do tego 
projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy 

Wietrzychowice na rok 2026 środków stanowiących fundusz sołecki; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr X/65/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 9  

do protokołu). 



11 
 

 

 f) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Miasta Tarnowa; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy mówiąc- 

gmina Miasta Tarnowa zwróciła się o udzielenie pomocy finansowej z przeznaczeniem 

na dofinansowanie bieżących kosztów utrzymania Powiatowego Urzędu Pracy filia  

w Żabnie, który swoim działaniem obejmuje Gminę Wietrzychowice. Taka dotacja była 

udzielana w latach poprzednich, kwota dotacji 3 600,00 zł. 

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Zgodnie z raportem z głosowań do niniejszej uchwały (załącznik nr 10 do protokołu) w 
związku z problemem technicznym wynikającym ze zbyt szybkiego zakończenia  
i zapisania wyników jeden z radnych nie zdążył oddać swojego głosu. W związku  
z powyższym przeprowadzono ponowne głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Miasta Tarnowa; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Miasta 

Tarnowa; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

BRAK GŁOSU (1) 

Tadeusz Stryczek 

 Rada podjęła uchwałę nr X/66/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 11  

do protokołu). 

 

 g) wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wietrzychowice na rzecz gminnych jednostek organizacyjnych – 

Centrum Usług Wspólnych w Wietrzychowicach, Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wietrzychowicach, Urzędu Gminy w Wietrzychowicach oraz Zakładu 

Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Iwona Nowak Sekretarz Gminy mówiąc- 

konieczność podjęcia tej uchwały wynika realizacji zadań pokontrolnych wydanych po 

kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej, która miała miejsce 2021 roku, kontroli 

poddano wtedy m. in. zasady używania nieruchomości komunalnych przez jednostki 

organizacyjne Gminy Wietrzychowice. Kontrola wykazała nieprawidłowości w tym 

zakresie, gdyż wynajem pomieszczeń był uregulowany umowami użyczenia i umową 

eksploatacyjną a zgodnie z przepisami powinno to być oddane w trwały zarząd. Jeśli 

chodzi o zapisy dotyczące tego projektu: korzystanie przez jednostki organizacyjne 

gminy z nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Wietrzychowice bez 

uregulowaniu stanu prawnego to jest formy władania w postaci trwałego zarządu 

narusza przepis określony w art. 50 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym, w związku z art. 12 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 o gospodarce 

nieruchomościami. I stąd jest potrzeba ażeby podjąć uchwałę odnośnie wyrażenia 

zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Wietrzychowice na rzecz gminnych jednostek organizacyjnych. Mamy tu Centrum Usług 

Wspólnych, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Urząd Gminy i Zakład Eksploatacji, 

czyli wszystkie jednostki, które znajdują się w tym budynku i od tego będzie naliczana 

opłata roczna i jest to 0, 3% całej wartości, czyli to będzie stanowiło dochód dla gminy 8 

tyś. zł. ale to jest oczywiście z naszych pieniędzy, czyli dana jednostka organizacyjna 

będzie przelewać pieniądze na konto urzędu, ale musi to być uregulowane zgodnie  

z przepisami prawnymi, tak jak mówię jest to jedno z zaleceń pokontrolnych do 

wykonania. Także proszę o przegłosowanie uchwały.  

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wietrzychowice na rzecz gminnych 

jednostek organizacyjnych – Centrum Usług Wspólnych w Wietrzychowicach, Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wietrzychowicach, Urzędu Gminy w Wietrzychowicach 

oraz Zakładu Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr X/67/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu). 

  

 h) zmiany uchwały Nr XLV/366/2022 Rady Gminy Wietrzychowice z dnia 24 

listopada 2022 roku w sprawie przyznawania i ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Dorota Stokłosa Przewodnicząca Rady 

Gminy mówiąc, że z góry przeprasza za to, jaki tam wkradł się błąd, bo prowadząc 

rozmowy i dyskusję ustaliliśmy podwyżkę o 100 zł dla sołtysów i tam mamy błąd w §1 

ust. 1 poniżej 200 mieszkańców, przedtem mieliśmy kwotę 550 zł, więc powinno być 

proporcjonalnie, jeżeli ustaliliśmy po sto dla każdego to powinno być 650 zł i dlatego ja 

proponuję najpierw przeprowadzenie głosowania w sprawie autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie przyznania i ustalenia wysokości diet dla sołtysów i tu właśnie była 

by ta zmiana w §1 ust. 1 poniżej 200 mieszkańców kwota 650zł a nie 660 zł.  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznawania i 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/366/2022 Rady Gminy 

Wietrzychowice z dnia 24 listopada 2022 roku w sprawie przyznawania i ustalenia 

wysokości diet dla sołtysów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznawania i 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

 W tym punkcie głos zabrali: 
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Radny Grzegorz Duda- powiedział ja mam takie zapytanie, czy w przypadku sołtysów 

jest taka sama sytuacja jak w przypadku radnych, że gdy sołtys nie jest obecny na 

posiedzeniu Sesji Rady Gminy, czy ma potrącane diety, bo radni mają potrącane z tego, 

co się przekonałem na poprzedniej kadencji. Mimo, że było L4, było zwolnienie 

usprawiedliwione radny miał potrącane z diety, więc pytam czy sołtysi mają tak samo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- odpowiedziała przy  L4 to już nie 

obowiązywało z tego, co pamiętam to swego czasu było tylko, że L4 było uwzględniane  

a potem już nie. 

Radny Grzegorz Duda- odpowiedział, ale radni mają potrącane, tak wiec chciałem 

zapytać czy sołtysi też mają. 

Sekretarz Gminy Iwona Nowak- powiedziała: ja może odpowiem pod kątem prawnym, 

radny ma obowiązek uczestniczenia w sesji a sołtys nie ma obowiązku uczestniczenia  

w sesji, dlatego nie ma takich zapisów w uchwale, bo to by było niezgodne z przepisami 

prawa. Jest tam w uchwale napisane, kiedy obniżamy, tam jest chyba do połowy 

miesiąca, jeżeli nie ma. Są takie zasady określone w uchwale tej poprzedniej, bo teraz 

mamy zmieniającą. Są określone zasady, kiedy jest pomniejszana dieta, ale na takiej 

zasadzie, że przez pół miesiąca na przykład nie może wykonywać swoich obowiązków. 

Zgłasza to do Urzędu Gminy i wtedy jest pomniejszana ta dieta, ale na pewno nie jest to 

związane z tym, że nie bierze udziału w sesji. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja jeszcze dodam tylko, że jak byłem radnym  

w 2010-2015 to właśnie tak mobilizowani byli sołtysi do obecności na sesjach i wiem,  

że było potrącane, stad moje pytanie. 

Sekretarz Gminy Iwona Nowak- powiedziała: no to ja przedstawiam sytuacje prawną 

także dziękuję bardzo. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: może radnemu Dudzie naświetlę jak inne gminy 

traktują sołtysów. Nie będę wymieniał gminy, ale sołtys przychodzi na sesję dostaje 

oprócz tej diety, o której tu jest mowa 150 zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała, jeżeli przeanalizujemy 

różnego rodzaju zapisy, które są w różnych urzędach to jest różnie, bo nie wszędzie za 

udział w sesji, przyjmują różnie kwotowo i na przykład liczą jak przychodzi na sesję to 

sołtys ma właśnie za to płatne. Jak tam wykonuje swoje obowiązki, czy bardziej się 

angażuje i nie jest to tak jak na przykład u ans kwotowo tylko procentowa też podwyżka, 

różnie jest. Na przykład tak jak w przypadku radnych, niektóre gminy wprowadzają 

obowiązkowe dyżury wszystkich radnych, tak żeby każdy radny gdzieś tam raz  

w tygodniu, czy raz na dwa tygodnie pełnił dyżur. Na chwilę obecną to przejdziemy i tak 

do kolejnego punktu- dyżury są Przewodniczącego a jak on nie może być to zastępcy. 

Niektóre gminy wprowadzają już obowiązkowe dyżury radnych, tak żeby radny był 
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dostępny dla mieszkańców w jakimś tam jednym konkretnym miejscu gdzie mogą się do 

niego zgłosić i zgłosić jakieś uwagi.  

Rada podjęła uchwałę nr X/68/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 13  

do protokołu). 

 

 i) zmiany uchwały NR XXIII/188/2020 z dnia 3 grudnia 2020 r. w sprawie 

utworzenia Klubu „Senior+” w Jadownikach Mokrych; 

 Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Anna Miroszka p.o. Kierownika GOPS w 

Wietrzychowicach prosząc o przyjęcie zmiany w projekcie uchwały dotyczącej zmiany 

siedziby ze względu na przeznaczenie dotychczasowej siedziby na postój karetki. 

 Z uwagi na decyzję o przeznaczeniu dotychczasowej siedziby Klubu Senior na postój 

karetki konieczne stało się przeniesienie działalności klubu do nowej lokalizacji. Obecna 

siedziba, w której do tej pory odbywały się zajęcia i spotkania dla seniorów jest 

wykorzystywana przez służby ratunkowe, jako punkt postojowy dla karetki, co 

uniemożliwi dalsze prowadzenie działalności klubu w tym miejscu. Zmiana siedziby 

klubu była, więc niezbędna, aby kontynuować działalność klubu w ramach 

zapewniających komfort i bezpieczeństwo jego uczestników jednocześnie uwzględniając 

potrzeby wynikające  

z przeznaczenia dotychczasowej lokalizacji na cele związane z ratownictwem 

medycznym. Proszę o przyjęcie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXIII/188/2020 z dnia 3 grudnia 2020 r. 

w sprawie utworzenia Klubu „Senior+” w Jadownikach Mokrych; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 
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Rada podjęła uchwałę nr X/69/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 14  

do protokołu). 

  

 j) przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w 

Gminie Wietrzychowice; 

 Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Anna Miroszka p.o. Kierownika GOPS  

w Wietrzychowicach mówiąc- Program Osłonowy Korpus Wsparcia Seniorów został 

wprowadzony w 2022 roku w odpowiedzi na rosnące potrzeby osób starszych, które 

często borykają się z trudnościami związanymi w codziennym funkcjonowaniu, brakiem 

wsparcia w zakresie opieki, transportu oraz dostępu do usług medycznych. W ciągu 

poprzednich lat realizacji programu udało się skutecznie wypełnić lukę w zakresie 

wsparcia seniorów, zwłaszcza tych, którzy znajdują się w szczególnie trudnej sytuacji 

jak osoby samotne, przewlekle chore, z ograniczoną mobilnością czy 

niepełnosprawnością. Kontynuacja Programu Korpus Wsparcia Seniorów w roku 2025 

jest niezbędna, aby zapewnić ciągły i dalszy rozwój działań wspierający seniorów  

w naszej gminie. Program, który rozpoczął swoją działalność w 2022 roku spotkał się  

z dużym zainteresowaniem wśród mieszkańców a także pozytywnymi opiniami 

seniorów, którzy skorzystali z oferowanych usług. Kontynuacja Programu w 2025 roku 

ma na celu dalsze zapewnienie wsparcia dla seniorów przy uwzględnieniu 

zmieniających się potrzeb tej grupy wiekowej.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Wietrzychowice; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 
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 Rada podjęła uchwałę nr X/70/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 15  

do protokołu). 

 k) ustalenia dni i godzin przyjęć obywateli w sprawach skarg i wniosków 

kierowanych do Rady Gminy Wietrzychowice; 

 Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Dorota Stokłosa Przewodnicząca Rady 

Gminy mówiąc, zgodnie z art. 253 k. p. a. Kierownicy organów w tym Przewodniczący 

rady mają obowiązek przyjmować obywateli w sprawach skarg i wniosków, co najmniej 

raz w tygodniu. Skargi te mogą być skierowane na działanie wójta i gminnych jednostek 

organizacyjnych i w myśl art. 253 §2 postępowania administracyjnego, które powinny 

być organizowane, co najmniej raz w tygodniu. Przewodniczący rady lub wyznaczony 

przez niego zastępca obowiązani są do organizacji dyżuru, właśnie raz w tygodniu, nie 

ma nigdzie napisane jak długo ma trwać dyżur w każdym bądź razie sugerowane jest, 

aby dostępność była w te same dni w tygodniu tak żeby mieszkaniec, który chce udać 

się na skargę żeby wiedział, że ktoś zawsze na tym dyżurze w tych godzinach jest. I od 

początku, od maja ubiegłego roku te dyżury SA w wymiarze dwóch i pół godziny 

zegarowej w tym pół godziny po zamknięciu urzędu. Teraz to jest w piątki od godziny 

12:00 do godziny 14:30 w Urzędzie Gminy tutaj na drugiej kondygnacji można już 

powiedzieć. To znaczy różnie mają w różnych gminach, w jednych gminach jest 1,5 

godziny, najczęściej jest spotykane 1,5 godziny jak przeglądałam różnego rodzaju 

harmonogramy, godzina w trakcie pracy urzędu i pół godziny po. Tu na razie jest dwie i 

pół godziny także zapraszam wszystkich może nie do składania skarg, ale jeśli ktoś 

chce przyjść i zgłosić jakiś problem to zapraszam serdecznie. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia dni i godzin przyjęć obywateli w sprawach skarg i 

wniosków kierowanych do Rady Gminy Wietrzychowice; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 
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 Rada podjęła uchwałę nr X/71/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu). 

 

 l) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wietrzychowice" 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożyła Iwona Nowak Sekretarz Gminy mówiąc- w 

związku z ustawowym obowiązkiem tj. art. 11a ustawy o ochronie zwierząt Rada Gminy 

Wietrzychowice określa corocznie w drodze uchwały do dnia 31 marca „Program opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt”.  Projekt 

uchwały jest opiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii, Koła Łowieckie w 

naszym przypadku TROP w Wietrzychowicach, ŁOŚ w Tarnowie oraz organizacje 

społeczne, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt. Na ten rok została 

ustalona kwota 20 tyś. zł. w budżecie gminy, zeszły rok była to kwota 10 tyś. zł. i na 

następujące działania: zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla 

zwierząt jest kwota 11400,00 zł i tutaj mamy opłatę za schronisko, za zapewnienie za 

cały rok takiego miejsca, że wiadomo mamy takie miejsce i możemy oddać psa 

bezdomnego 1476,00 zł z tym, że za każdy miesiąc dodatkowo płacimy 1107,00 zł za 

jednego psa (…), to są bardzo duże pieniądze. Także zabezpieczone jest 11400,00 zł. 

Drugą pozycją jest opieka nad wolno żyjącymi kotami w tym ich dokarmianie 500,00 zł, 

odławianie bezdomnych zwierząt 2 500,00 zł., sterylizacja i kastracja zwierząt w 

schronisku dla zwierząt 1 500,00 zł., poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt 

500,00 zł., usypianie ślepych miotów i sterylizacja, kastracja wolno żyjących kotów 

1 000,00 zł., miejsce opieki dla zwierząt gospodarskich 2 000,00 zł, całodobowa opieka 

weterynaryjna dla zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt 600,00 zł. Program ten ma 

na celu m.in. zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy Wietrzychowice, ma 

wpłynąć na ograniczenie ilości bezdomnych zwierząt i ogólnie bezpieczeństwa ludzi.   

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wietrzychowice" 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

 Rada podjęła uchwałę nr X/72/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu). 

 

 m) przystąpienia Gminy Wietrzychowice do Stowarzyszenia „LGR Świętokrzyski 

Karp” 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Robert Śpiewak Wójt Gminy mówiąc- w roku 

ubiegłym właśnie był u mnie Pan Prezes Stowarzyszenia, Stowarzyszenie mieści się w 

Rytwianach to jest województwo świętokrzyskie z prośbą właśnie taką, aby gmina 

Wietrzychowice wstąpiła do tego stowarzyszenia ze względu tak jak wcześniej 

powiedziałem wielkość lokalnej grupy rybackiej ma znaczenie i to się przełożyło na to, 

że strategia została przyjęta przez Ministerstwo i będą z tego tytułu rozdzielane środki. 

Tak jak powiedziałem wcześniej składka w tej chwili wynosi 0,40 zł licząc na jednego 

mieszkańca gminy, prawdopodobnie zostanie zwiększona do 0,60 zł. Środki finansowe, 

jakie będą przewidziane to myślę, że w IV kwartale powinniśmy wiedzieć ile gmina 

dostanie i to jest to szeroko rozumiana gospodarka wodna i rybacka, więc zobaczymy ile 

z tego będziemy mieć, ale myślę, że na pewno nam się to opłaci.  

 Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Przystąpienia Gminy Wietrzychowice do Stowarzyszenia „LGR Świętokrzyski Karp” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  Rada podjęła uchwałę nr X/73/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu). 
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6. Zapytania i wnioski sołtysów. 

 W tym punkcie głos zabrali: 

Tadeusz Dulian sołtys miejscowości Miechowice Wielkie- powiedział: zima się 

powoli kończy i oczywiście sołtysi wiedzą i widzą, jakie mają drogi. Mnie tu chodzi u nas 

w Miechowicach Wielkich w ostatnim czasie na tak zwanym odcinku Fiuk jest kilka 

miejsc takich, które wymagają niezwłocznego remontu i bardzo bym prosił, aby się 

możliwie jak najszybciej, jeżeli warunki pogodowe pozwolą zająć się i po prostu te 

miejsca przywrócić do stanu takiego by były przejezdne. 

Ewa Wojcieszek sołtys miejscowości Miechowice Małe- powiedziała: na początku 

chcę bardzo podziękować Wam za to, że lamperia w Domu Ludowym została 

wymalowana wreszcie będzie nam to na pewno służyć z korzyścią. I mam taką sprawę 

bardzo bym prosiła o zakup i postawienie cokołu pod popiersie płk Kabata. Mamy już to 

popiersie pięć lat, jak jest Memoriał jest po prostu wynoszony, znoszony, osadzany.. 

kładziony na stolikach a naprawdę mamy się, czym pochwalić jest to popiersie z brązu i 

chciałabym, aby wreszcie stanęło ono na swoim miejscu i było wyeksponowane i niech 

mieszkańcy i nie tylko mieszkańcy, osoby przejeżdżające niech po prostu zobaczą. 

Można zobaczyć i nawet podziwiać.  Następna sprawa wiem, że sprawa kradzieży 

krzeseł spod naszej altany dobiegła końca i bardzo bym prosiła właśnie o zakup tych 

dwóch krzeseł, bo tak jak tu wcześniej sołtys powiedział wiosna się zbliża ta młodzież 

oblęża tą naszą altanę i bardzo bym prosiła za zwrot pieniędzy z ubezpieczenia, aby to 

zostało zakupione. I jeszcze jedna sprawa mamy również takie drzwi pod altaną 

drewniane, ona na samym początku bardzo ciężko się zamykały a już teraz zupełnie 

opadły i bez takiej breszki żeby je podnieść nie zamkniemy a tam jest skrzynka z 

TAURONA z prądem. Młodzież tam ma dostęp, no boję się żeby czegoś tam nie zrobili, 

więc bardzo proszę również o remont tych drzwi.  

Zbigniew Curyłło sołtys miejscowości Sikorzyce- powiedział: w imieniu sołtysów 

gminy Wietrzychowice dziękuję z pozytywne rozpatrzenie wniosku, który mówił o 

podwyższeniu diet dla sołtysów gminy Wietrzychowice. Dziękujemy jeszcze raz 

wszystkim tym, którzy pozytywnie przyczynili się do tej podwyżki. 

7. Wnioski Kierowników jednostek organizacyjnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 

8. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

W tym punkcie głos zabrali: 
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Radny Grzegorz Duda- powiedział: chciałbym ponowić zapytanie w sprawie 

odpowiedzi, bo składałem taki wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych o wymalowanie 

linii boczny na drogach powiatowych, gdzie miały one zapewnić kierowcom większe 

bezpieczeństwo i do tej pory tej odpowiedzi jeszcze nie ma. Druga sprawa to skoro były 

teraz podwyżki dla sołtysów, więc też składałem wniosek i też jest bez odpowiedzi o 

podwyżki dla radnych, myślę, że nie może tutaj być tylko jedna grupa faworyzowana 

także składam wniosek o podwyżki dla radnych. Trzeci wniosek w sprawie tą sprawę już 

poruszałem na którejś sesji o podwyższenie nagrody dla KGW za wykonanie wieńca 

dożynkowego. Inne gminy nawet dają dwa tysiące ja mówię tylko o podwojeniu, bo jest 

to naprawdę dużo pracy przy takim wieńcu jest to jak najbardziej zasadne. I kolejne 

zapytanie mam, bo mieliśmy tą kontrole sanepidu i tam była taka uwaga odnośnie, że 

Koła Gospodyń Wiejskich powinny mieć umowę użyczenia lub dzierżawy pomieszczeń, 

w których przyrządzają swoje potrawy, które użytkują. Nie jest to związane z miejscem 

zameldowania, koła, czyli zgłoszeniem przy rejestracji, ale z miejscem użytkowania 

danego lokalu, także bardzo bym prosił o przyspieszenie prac nad tymi umowami, bo już 

kolejne koła zgłaszają również z tym problem. I kolejne zapytanie to w sprawie kamienia 

na drogi, o których tu już sołtys Miechowic Wielkich wspomniał, bo u nas też jest 

problem. I jeszcze taka informacja mam bilety na targi AGROTECH w Kielcach, które 

odbędą się 14-16 marca, są to bezpłatne bilety wstępu, jeżeli ktoś jest zainteresowany 

to bardzo proszę. I przy okazji taka informacja jeszcze odbyło się spotkanie z Ministrem 

Rolnictwa Czesławem Siekierskim w Sali kryształowej Szkoły Głównej Gospodarstwa 

Wiejskiego w Warszawie, na którym było spotkało z wszystkimi Izbami rolniczymi z 

całego kraju, było to posumowanie ustaleń, które były w Jasionce w tamtym roku na 

wiosnę na konferencji międzynarodowej. I teraz podsumowanie tych wszystkich działań, 

które udało się zrealizować, ja tylko podkreślę, że minister wtedy w tej Jasionce siedział 

z poszczególnymi grupami rolników do godziny 12 w nocy, chciał wysłuchać wszystkich 

rolników nie tak jak to było wcześniej, że tylko trzy pytania i konferencja się kończyła. 

Także myślę, że tutaj wszystko zmierza w dobrym kierunku aczkolwiek każde 

województwo ma inne potrzeby i jest potrzeba regionalizacji wspólnej polityki rolnej, no 

jest to bardzo trudne wszyscy zgłaszają coś innego, ale myślę, że to wszystko idzie w 

dobrym kierunku. 

Radna Anna Mnich- powiedziała: ja chciałam zgłosić taki wniosek czy by nie można w 

naszej kasie gminnej płacić rachunków za wodę i za kanalizację, skoro już tutaj są 

wodociągi to by było bardzo wygodne dla mieszkańców wydaje mi się. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: zapomniałem podziękować Panu Wójtowi i Pani 

Dyrektor GOK za ostatnie przedsięwzięcie, jakie miało miejsce w naszej gminie 

spotkanie sołtysów powiatu tarnowskiego, gdzie gospodarzem była nasza gmina. 

Proszę Państwa impreza odbyła się szerokim echem, promocja gminy niesamowita. Ja 

wspomnę tylko, że grupa teatralna, która gościła u nas na Sali w roku ubiegłym zagrała 

w dwóch gminach, w Żabnie i w Radłowie, a po występnie u nas dostała 18 propozycji w 

różnych miejscowościach naszego powiatu. Dziękuję jeszcze raz Panu Wójtowi i 
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wszystkim, którzy się do tego przedsięwzięcia przyczynili. Chciałem kolego Tadeuszowi 

i Panu Grzegorzowi powiedzieć, bo tak naciskacie Panowie na ten kamień, owszem ja 

też jestem za tym jak najbardziej, tylko muszę Wam podpowiedzieć, ze przez wszystkie 

lata do tyłu było to robione troszeczkę później jak te drogi są owiane, suche i wtedy 

wchodzą maszyny czy samochód i to jest realizowane kompleksowo. Nie tak jak… 

każdy by chciał już, dzisiaj mamy pogodę taką, jutro taką, jest błoto albo inaczej 

poczekajmy na pewno skoro są pieniądze przypuszczam, że odpowiednia komórka 

zareaguje, … ale to zawsze było robione troszeczkę później, nie wiem czy nie w maju 

nawet. 

Radny Tadeusz Dulian- powiedział: proszę państwa i Pnie Zbyszku ja oczywiście 

rozumie, ze kamień się później wozi i przyznaję słuszna rację tylko, że mówię tu o Fiuku, 

części naszej wsi, gdzie jest asfalt szerokości jakieś 2 metry, no też samochody duże, 

nawet też śmieciarka też będzie miała koło dwóch metrów, więc te pobocza są 

pogniecione, tam ta warstwa nie jest za wysoka no i jest kilka miejsc w tej chwili takich, 

że jeżeli to nie naprawimy to później będą koszta bardzo duże żeby to doprowadzić, 

dlatego mówię i proszę, że jeżeli warunki pozwolą pogodowe żeby tam po prostu 

należało jechać, zobaczyć i zająć się tą sprawą. Chodzi mi tylko o asfalt, natomiast tu 

jest słuszna racja, jeżeli chodzi o drogi polne to zrobi się też odpowiednia pogoda i tak 

dalej, na to jest czas. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja też chciałem zwrócić uwagę Panu radnemu 

Curyłło, że po to się zgłasza wcześniej, aby przygotować wcześniej finanse i kamień a 

nie żeby wozić jutro.  

Przewodnicząca rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała: ja chciałam podziękować 

wszystkim, którzy pojechali i reprezentowali gminę w tzw. Pierwszym Turnieju 

Bowlinowym w Radłowie. Bardzo dziękuję radnemu Panu Maciejowi Uchwatowi, Panu 

sołtysowi Mateuszowi Wilkoszowi, dziękuję pracownikom samorządowym Pani 

Małgorzacie Kabat, Panu Markowi Augustyńskiemu. Bardzo fajna, świetnie 

przygotowana impreza integracyjna przez radnych z gminy Radłów. Jeszcze tak 

napomknę na cztery drużyny zajęliśmy drugie miejsce a więc bardzo ładnie. Bardzo też 

gratuluje sołtysom tego balu i tak jak macie Państwo organizowane te spotkania, co roku 

w jakiejś gminie to rzeczywiście jest to pewien wydatek, ale jest to tez promocja gminy 

jak organizują niektóre gminy cyklicznie, więc wypada, że każda gmina rzeczywiście, 

która ma swoich sołtysów, żeby doceniła ich w ten sposób i przyczyniła się do tego, aby 

docenić pracę tych naszych sołtysów miejscowych i innych poprzez właśnie organizację 

tego rodzaju cyklicznej imprezy. Także też wydaje mi się, że impreza się udała, 

ponieważ jest wiele głosów zadowolenia a Państwu sołtysom dziękuję za 

dotychczasową pracę, tak samo jak i Państwu radnym.  

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: ja jeszcze do Pana Grzegorza, musze mu 

zwrócić uwagę, bo chłopie chcesz się czymś wykazać tylko nie do końca. Pieniądze na 
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kamień zostały zaplanowane w budżecie gminy na rok 2025 to, o czym tu będziemy 

dyskutować jeszcze.  

9. Zakończenie Sesji. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad X sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX 

Kadencji o godzinie 14:49 Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa zamknęła 

obrady dziękując wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Wietrzychowice 

  

Przygotował: Małgorzata Kabat 


